

21st TeachSkills Project

Shenzhen Polytechnic Joining the International Project

Introduction 概况

The Teacher training with specialization on life and information technology skills / 21stTS project offers solutions to the multicultural economy of today's society, where young people's horizons are not broad enough to operate accordingly. Challenges, such as the rapid technological advancements and new patterns of work have created several demands on education, making the inculcation of 21st century skills a necessity. The project integrates those skills in the teachers' educational programs for the teachers to be effective in the 21st century. The project was launched in November 2019 and will be implemented within the next three years.

21stTS项目为当今社会的多元文化经济提供了解决方案，在当今社会，年轻人的视野不够开阔，无法进行相应的操作。快速的技术进步和新的工作模式等挑战对教育提出了若干要求，这使得学习21世纪的技能成为必要。该项目将这些技能纳入教师教育计划，使教师在21世纪发挥效力。该项目于2019年11月启动，在未来三年内实施。

Achievements 目前成果

- participating in the preparation phase, curriculum development and capacity building training, quality assurance, dissemination activities and project management
- providing our resources for management, research and contribute to the dissemination and exploitation of all project activities
- Incorporating and implementing a new course Program for the desired number of students and academic staff
- maintaining a sustainable 21st century TeachSkills platform
- participating in updating the toolbox with best practices for professors and educators
- 参与准备阶段、课程开发和能力建设培训、质量保证、传播活动和项目管理。
- 为管理、研究提供我们的资源，并为所有项目活动的传播和开发做出贡献
- 结合和实施新的课程计划，以满足学生和教职员工的需求
- 维持21世纪可持续的教学技能平台
- 参与为教授和教育工作者更新工具箱的最佳实践。

Partners 合作伙伴

The strategic partnership was set based upon the expertise of eight (8) Universities, and one (1) Consulting and Vocational Training Center. All partners from 6 different countries bring their complementary knowledge related to the project:

该战略伙伴关系是基于8所大学和1个咨询和职业培训中心的专业知识建立的，来自8个国家的合作伙伴都会带来与项目相关的补充知识

SZPT Team 深圳职业技术学院团队

Project Manager: Dr Yaxin Li

Mobile: +8618823675915

Email: liyaxin@szpt.edu.cn

Co-project manager: Dr Xiuzhen Zeng

Mobile: +8613424391013

Email: zengxiuzhen@szpt.edu.cn

Members: Dr Zhuoya Zhong; Dr Qianmin Liu